
Jaktutvalget  

 

Da er jaktåret nok en gang unnagjort. Fristen for rapportering har ikke vært enda, så blir det meste av 
rapporten blir basert på tilbakemeldinger fra jegerne. Den gode trenden vi så på fuglebestanden i 
2016 ser dessverre ikke ut til å ha gitt noe resultater for dette året. Jegerne melder om mindre fugl 
enn på mange år. Noe som er veldig synd da det så ut til å få en opptur året før. Når det gjelder rådyr 
bestanden har det vært et veldig godt år i Kommune skogen. I Krogstad er det nok fortsatt lite dyr.  

I Kommune skogen blei det skutt 8stk. I Krogstad blei det ikke skutt noen dette året. 

Det ser ut til at rovviltkonkurransen har begynt og «virke» også. Så langt i 2017/2018 sesongen har 
det blitt tatt 5 mår, 2 rev og 2 kråkefugl. Det er i år også en liten gjeng som er ivrige fangst folk, og 
noen er flinke på åtet og med revelokken. På grunn av mye snø og ekstraordinær båndtvang blir det 
ingen fart i revejakta med hund i år. Så dette får vi ta igjen neste sesong. 

Salg av kort blir omtrent som årene før. Alle som søkte fikk jaktkort dette året. Vi har solgt kort hos 
Ståle Harsheim, Tayloroutdors AS og hos Benjamin Vangen.  

Når det gjelder rapportering av jakta ser det ut til å gå veldig bra i år også. 

Oppsummert er vel dette også ett vellykket jaktår med en positiv trend på rådyr bestand, men 
dessverre ikke så bra for fuglebestanden.  

Antall solgte kort: 

Småvilt: 13 

Dagskort: 6 

Rådyr: 21 

 

For jaktutvalget  
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